
Betreft 5de verzamelplan Buitenruimte, onderdeel Markeweg

Dalfsen, 17 juni 2019

Geachte raad,

Wij hebben vanavond helaas niet meer de mogelijkheid ons tot u te wenden tijdens het spreekrecht 
voor bewoners. Daarom willen wij langs deze weg nog kort een reactie geven op de notitie van de 
adviseur van de initiatiefnemer van de Markeweg 5.

De adviseur stelt dat hij met enkelen onder het genot van een kop koffie aan tafel heeft gezeten en 
dat er toen geen enkel bezwaar was. Dat is onjuist. In ieder geval heeft hij van mevrouw van Bekkum 
aan de keukentafel gehoord dat er grote bezwaren leefden onder de bewoners. Toen al beschuldigde 
hij de heer Niens in een tirade van ophitserij en is hem de brede weerstand wellicht ontgaan.  
Van verplichting ten opzichte van enkele aanstichters is geen sprake. Deze zinsnede getuigt van een 
hoogst onprofessionele houding. Er leeft algehele bezorgdheid over de voorgenomen ontwikkeling. 

Mevrouw Velenturf sprak namens alle 29 bewoners. Daarnaast is zij in de voorlichting niet 
meegenomen terwijl ze vanuit haar woning wel degelijk uitkijkt op de te ontwikkelen locatie. Ook 
hier gaat het om de geloofwaardigheid van de bewoners versus die van de adviseur. 

Veranderingen in de omgeving zijn inderdaad spannend. Veranderingen doorvoeren vereist dan ook 
een goede dialoog met de omgeving in plaats van het afvinken van obligate lijstjes. Ook wij willen 
Hessum nog mooier maken. Niet vanuit geldelijk gewin (zoals dat geldt voor de adviseur en de 
initiatiefnemer die niet in het gebied wonen), maar omdat wij hier wonen en werken. 

Met vriendelijke groet,

Namens 29 bewoners

Gerard Brakkee


